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Gradonačelniče, učinite barem prvi korak, procjenu vrijednosti tog zemljišta

28.03.2024.

Grad Varaždin u svom vlasništvu ima više od tisuću cesta, trgova i parkirališta. Grad je, 

između ostalog, vlasnik 40 garaža, 287 poljskih puteva te 56 zelenih površina i parkova. 

Nedavno je i pregovarao da kupi novo zemljište u jugoistočnom dijelu grada za više od 

milijun eura.

No, kada Grad Varaždin i gradonačelnik Neven Bosilj trebaju uzeti u zaštitu više od dvije 

tisuće građana u okolici VTC-a i omogućiti im normalne uvjete života, ti isti stanari 

prepušteni su sami sebi.

– Nažalost, još čekamo od gradonačelnika Bosilja odgovor ili gestu “dobre volje” vezano 

za postavljeno pitanje na Gradskom vijeću koje se odnosi na rješavanje pitanja 

parkirališnog prostora oko VTC-a. Taj gorući problem pogađa više od 2.000 naših 

sugrađana tog dijela grada. Nažalost, bili smo i svjedoci izjava gradonačelnika na 

Gradskom vijeću koje su izazvale nelagodu među stanarima tog kvarta - Kozarčeva. 

Njegova nedavna izjava da problemi stanara nisu njegova briga, tj. da si sami riješe taj 



problem, je doslovno skandalozna. Naime, građani su ga upravo i zbog toga birali za 

gradonačelnika da zajedno s nama vijećnicima rješava probleme, a ne da daje takve 

izjave – izjavila je gradska vijećnica i predsjednica Kluba vijećnika HDZ-a Aranka Oreški te

dodala.

– Grad je vlasnik preko tisuću cesta, trgova i parkirališta, zatim 40 garaža, 287 poljskih 

puteva, 56 zelenih površina, parkova, itd., pa se postavlja pitanje tko je kupovao i izgradio 

sve to, stanari tih kvartova ili Grad? Je li se sve to kupovalo donacijama, tj. da svaki stanar

da neki iznos, ili se sve to plaćalo, kupovalo, gradilo i uređivalo proračunskim sredstvima? 

Jesu li prijašnji gradonačelnici okretali leđa od sličnih problema i upućivali građane da si ih 

sami riješe? Stoga, molim gradonačelnika da učini prvi korak u rješavanju tog problema, tj.

izvrši po ovlaštenom procjenitelju procjenu vrijednosti tog zemljišta i isto dostavi na 

razmatranje gradskim vijećnicima. Neka se napokon i na Gradskom vijeću raspravi o toj 

problematici, vidi koji je to trošak i, ako se odluči kupiti, odmah razmotri u koju svrhu; 

parkiralište, zelene površine i slično – pojasnila je Oreški, predsjednica Kluba vijećnika 

HDZ-a.
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